
Protokół Nr XXXIII/12
z XXXIII Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 27 września 2012 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 11.00, zakończono o godzinie 11 :40
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kazimierowicz
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
1/ Radni: wg załączonej listy obecności str. .
2/ Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Zastępca Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek
organizacyjnych Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg
załączonej listy obecności - str. .
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok.
3. Zamknięcie sesji.

Ad .•
Przewodniczący otworzył obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że
podejmowane w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.
Przewodniczący Rady poinformował, że Burmistrz wyraził zgodę na wprowadzenie punktu
w sprawie zgłoszenia kandydata przedstawiciela Gminy Sokółka na członka Powiatowej
Rady Zatrudnienia.
Przewodniczący poinformował również że wpłynął wniosek radnego Sawickiego
wprowadzenia na najbliższej sesji punktu w sprawie odwołanie Przewodniczącego Komisji
Rewizyjnej Pana Tomasza Grynczela.
Przewodniczący Rady zapytał czy Burmistrz wyraża zgodę na wprowadzenie tego punktu.
Burmistrz Sokółki S. Małachwiej zapytał czy wnioskodawca podtrzymuje ten wniosek.
Radny S.Sawicki odpowiedział, że podtrzymuje wniosek.
Burmistrz S.Małachwiej wyraził zgodę na wprowadzenie tego punktu.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w
sprawie odwołania z funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Tomasza
Grynczela.
Radni 18 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęła punkt do porządku obrad.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie od porządku obrad projekt uchwały w
sprawie zgłoszenia kandydata przedstawiciela Gminy Sokółka od Powiatowej Rady
Zatrudnienia.
Radni jednogłośnie wprowadzili punkt do porządku obrad.
Rada obradowała wg. następującego porządku.

4. Otwarcie sesji.
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok.
6. Projekt uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata przedstawiciela Gminy Sokółka do

Powiatowej Rady Zatrudnienia w Sokółce.



7. Projekt uchwały w sprawie odwołania Pana Tomasz Grynczela z funkcji
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.

8. Zamknięcie sesji.

Ad. 2
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinie Komisji:
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str.. ...
Komisja Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał. str. ...
Przewodniczący otworzył dyskusję.
Radny S.Sawicki zauważył, że w wykazie zadań inwestycyjnych uchwalonym w grudniu
2011 roku środki na wykonanie ulicy Kleeberga miały pochodzi ze środków własnych a w tej
chwili wykonanie tej inwestycji pochodzi całkowicie z kredytu. Czy Panowie radni są
świadomi że gmina się coraz bardziej zadłuża. Burmistrz ratuje dziurę budżetową nie mając
środków własnych, kredytami. Takich przesunięć jest wiele, z ulicy Świerkowej, Pięknej, 3-
go Maja, Turystyczna. Jeśli będziemy tak dalej postępować, realizować zachcianki radnych i
nie dokończymy realizacji planów z WPI i inwestycji poprzednio rozpoczętych to po co w
ogóle my jesteśmy tutaj. Proszę radnych o zainteresowanie się głębsze tym problemem bo
może się okazać że znowu będziemy kredyt brać kolejny.
Radny Ł.Moździerski zwrócił uwagę dla Pana Sawickiego żeby dyskutował na temat zmian
które dokonywane są na obecnej sesji.
Radny S.Pałusewicz powiedział, że bez kredytów jest ciężko gminom się rozwijać. Ciężko
było by realizować inwestycje bez środków z kredytu. Nie ma zagrożenia że gmina będzie nie
wypłacalna i po to są banki i kredyty żeby z nich korzystać.
Radna J.Bieniusiewicz zapytała dlaczego zdejmuje się środki z l i 2 zadnia, ul. Świerkową
zrobiono w części bo zabrakło 10 metrów. Zdejmuje się z l i 2 zadania na rzecz ul.
Kleeberga.
Radny D.Matoszko zapytał czy dalej będziemy słucha autoprezentacji Pana Sawickiego czy
postawi wniosek o zdjęcie inwestycji z kredytu.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, ze gmina się nie zadłuża tylko jest na tym samym
poziomie co uchwalili radni w pierwotnym projekcie budżetu.
Radny J.Saciłowski zapytał jakie są odsetki od odroczonej płatności a jakie od kredytów
inwestycyjnych? Bo jak odraczamy pieniądze to nie ma tych pieniędzy w budżecie.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, ze przy odraczaniu pobierana jest potem opłata
prolongacyj na w wysokości połowy odsetek podatkowych. Natomiast kredyt który wzięliśmy
to marża zależy od miesiąca.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 14 głosami "za" przy l "przeciw" i 5 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXXII1/241/12

w zal. str .

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata przedstawiciela Gminy Sokółka do
Powiatowej Rady Zatrudnienia w Sokółce.
Radny R.Rybiński zapytał czy możemy zgłosić inną kandydaturę.



J"jurmlslrz ~.JVlalaCnwleJWYJasml,ze to Jest propozycJa tlurmlstrza.
Radny R.Rybiński zgłosił radnego Tomasza Grynczela
Radna E.Jakimik zgłosiła radną Jadwigę Wysocką.
Radny S.Sawicki zgłosił radną Jadwigę Bieniusiewicz.
Przewodniczący Rady zapytał czy radni wyrażają zgodę na kandydowanie.
Radny Tomasz Grynczel wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny Jadwiga Wysocka nie wyraziła zgody na kandydowanie.
Radny Jadwiga Bieniusiewicz wyraziła zgodę na kandydowanie.
Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydatury:
Kto jest za kandydatura radnej Jadwigi Bieniusiewicz?
Wynik głosowania: 5 głosów "za".
Kto jest za kandydaturą radnego Tomasz Grynczela?
Wynik głosowania 13 głosów"za".
Kto jest za kandydatura radnego Krzysztofa Szczebiota?
Wynik głosowania: Ogłosów "za".
Projekt uchwały zawiera nazwisko kandydata Pana Tomasza Grynczela.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 17 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXXIII/ 242112

w zal. str .

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie odwołania Pana Tomasz Grynczela z funkcji Przewodniczącego
Komisji Rewizyjnej przedstawił wnioskodawca radny Sławomir Sawicki wyjaśniając, że w
uzasadnieniu do wniosku jest zapisane dlaczego należy odwołać Pana Grynczela. Komisja
Rewizyjna nie zajmuje się sprawami tymi co powinna. Mój wniosek jest bardziej poparty i
uzasadniony niż poprzedni wniosek radnego o odwołaniu poprzedniej Pani Przewodniczącej
Komisji Rewizyjnej.
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz wyjaśnił, że we wniosku jest zapisany że brał udział
w głosowaniu w sprawie umorzenia długu dla KS Sokół. Ale prawda jest taka że wtedy nie
brał udziału w tym głosowaniu bo wtedy zwolnił się z ważnych przyczyn.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 2 głosami "za" przy 13 :przeciw" i 5 "wstrzymujących się" nie powzięli
uchwały w sprawie odwołania Pana Tomasz Grynczela z funkcji Przewodniczącego Komisji

Rewizyjnej.

Ad.S
Zamknięcie sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Jerzy Kazimierowicz


